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Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Csévharaszti Polgármesteri Hivatal Dísztermében 2012. augusztus 9-én megtartott  

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint. 

 

Igazoltan távol: Tóthné Rakusz Julianna és Blahó Sándor képviselők. 

 

Mocsáry Balázs polgármester 16:28 órakor megnyitja a képviselő-testületi ülést. 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből, 

jelen van 5 fő. 

 

Manulek József képviselő a napirendi pontok ismertetése előtt elmondja, hogy nem kapott 

értesítést arról, hogy mikor kezdődik az ülés. A polgármesternek már az előző alkalommal 

jelezte, hogy az ülések kezdési idejét tegyék 17 órára, mivel munkahelyi elfoglaltsága nem 

teszi lehetővé, hogy korábban eljöjjön. Most a jegyző asszonyt hívta, hogy az ülés ne 16 

órakor kezdődjön, de nem kapott tőle visszajelzést. Tegnap a KOS bizottság után is jelezte, 

hogy a mai nap késni fog, nem ér ide 16 órára. Elintézte, hogy korábban el tudjon jönni a 

munkahelyéről és most 16:28-kor kezdődik az ülés. Tiltakozásul nem írja alá a jelenléti ívet és 

most kivonul az ülésről. 

 

Manulek József képviselő elhagyja az ülést. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Mocsáry Balázs polgármester felkérte Naszvadi Sándorné és Fodor 

Imre képviselőket. 

 

Napirend: 

1. Beszámolók az első félévi gazdálkodásról 

               Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

2. A 2012. évi költségvetés módosítása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

   

3. A kistérségi társulási megállapodás módosítása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

4. Egyebek (víz- és csatornaszolgáltatás változásai, falunap…) 

   Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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A képviselők a kiküldött napirendi pontokat és a hitelesítőket 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadták. 

 

1.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló az első félévi gazdálkodásról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a pénzügyi bizottság minden pénzügyi témát 

meg szokott tárgyalni, de most nem így történt, mivel határozatképtelen volt a bizottság. Az 

SzMSz és a jogszabály is megengedi, hogy a képviselő-testület megtárgyalja és el is fogadja a  

az I. félévi zárszámadást anélkül, hogy a pénzügyi bizottság megtárgyalta volna.  Ez az év az 

intézményi finanszírozásban teljesen új. Év elején még nem voltak meg az intézmények 

pénzforgalmi számlái. A kiadási oldalon is az év első hónapjaiban még a hivatal részére 

kerültek kiállításra a számlák. Ebből adódik a különbség az intézményi finanszírozás és a 

költségvetés között. Az intézményi finanszírozásnak ez a módja azért jó, mert az intézmények 

még jobban spórolnak, mint eddig. Hitelkeretet nem kellet igénybe venni és a számlák is 

időben kifizetésre kerültek.  A bevételek nagy része teljesült. Iparűzési adó több mint 50%-a 

befolyt.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A bevétel és a kiadás arányosan alakult. Behajtásra átadott 

kintlévőségekből mennyi folyt be? Vízműnél be lett tervezve az egész éves bérkeret. Az első 

félév időarányosan teljesült, de a többi részével mi lesz? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A II. félévben még apróbb kiadások bejöhetnek a vízműnél és a 

bevételi oldalon a mostani számlák még meg fognak jelenni, mivel ide folyik be. Ha ezek 

mind megtörténtek, akkor kerül sor a módosításra.   

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző elmondja, hogy a gépjármű adónál emelkedett a befizetési 

arány. Talajterhelési díjnál kicsi összegekről van szó, a behajtás költsége viszont nagy. A 

hátralékos állomány csökkenő tendenciát mutat, de a szeptemberi ülésre erről egy kimutatás 

fog készülni.   

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 32/2012.(VIII.09.)számú határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete  

megtárgyalta a költségvetés 2012. I. félévi teljesítéséről 

szóló beszámolót a mellékletek szerint és azt elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 
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2.Napirendi pont tárgyalása. A 2012. évi költségvetés módosítása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A vízműnél a következő módosításkor lesz előterjesztés. Saját 

hatáskörben hozott határozatok alapján valamint a központi utasításra, amit pótelőirányzatként 

kap meg az önkormányzat a módosítás 8,5 millió Ft, mind a bevételi mind a kiadási oldalon. 

Köztemetésre előirányzatot kell tenni, mert nem került tervezésre és az első félévben volt egy. 

Iskolatejre szintén nem került tervezésre, így oda is kell előirányzat, de 1-2 hónap múlva ez 

vissza is kerül az MVH-tól. A falunapra betervezett összeg átkerül a Községi, Iskolai 

Könyvtár és Közösségi Színtér intézmény költségvetéséből az önkormányzat költségvetésébe. 

Most azok a módosítások kerülnek végrehajtásra, amit a pótelőirányzat megkíván.  A 

szakfeladatok közötti átcsoportosításra most nem kerül sor, majd szeptemberben. 

Szécsényi Pál kereste fel azzal, hogy alsó tagozatban sporttagozatot indítana. Ez havonta 40 e 

Ft-ba kerülne.  Ha támogatja a testület, akkor ez is a költségvetés módosítását fogja majd 

jelenteni. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Csak kimondottan focival foglalkozna? Az nem biztos, hogy 

szerencsés lenne, mivel már működik a focisuli.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Igen, de az a véleménye, hogy teljesen ne határolódjon el a 

testület, hiszen csak 4 hónapról van szó ebben az évben és 160 e Ft- lenne. Ősszel a tánc is 

elkezdődik az iskolában, az intézmény feladata összeegyeztetni a dolgokat. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat 

6/2012.(VIII.10.) számú rendelete 

a 2012. évi költségvetésről szóló 1/2012.(II.17.) sz.r. módosításáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása: A kistérségi társulási megállapodás módosítása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy jogi szempontból kellett fel venni a képviselő-

testületnek napirendre a társulási szerződés módosítását, hiszen a kistérségi társulás a törvény 

erejénél fogva 2012. december 31-én megszűnik. Erre a 4 hónapra meg kell ezeket a 

döntéseket még hozni. A változások a kiküldött anyagban ki vannak emelve. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-

testületének 33/2012.(VIII.09..)számú határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testülete a 

Monor és Térsége Többcélú Kistérségi Társulás 

Megállapodásának módosításával egyetért. 

 

Határidő: azonnal 

Fellelős:  polgármester 

 

 

 

 

4.napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

A.) Vízmű bérleti üzemeltetési szerződés 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a Viziközmű törvénybe utolsó pillanatban 

június utolsó napján még bele tettek egy sort, hogy július 16-tól hatályos. A 150 e fogyasztó 

egyenérték megmaradt. Arról volt szó korábban, hogy a Kövál beolvad a Daköv-be. A 

hulladékot átadja Monor másnak, csak a víz és szennyvíz marad a Kövál-nál. Ez az új 

módosítás már nem teszi kötelezővé a nagyobb cégbe való beolvadást, lehetőséget ad arra, 

hogy a Daköv a feladatot kiszervezze a Kövál felé. Mivel a képviselő-testület megbízta azzal, 

hogy a DAKÖV társulási szerződést aláírja, így a bérleti szerződést is aláírta, amit velük 

kellett kötni. Határozatlan idejű szerződés és fordulókor fel lehet bontani, de 8 hónappal előtte 

jelezni kell a felmondási szándékot. Ez csak jogilag működik, gyakorlatilag nem, mivel 

szigetként nem működhetünk. A DAKÖV július 16-tól kiadta a Kövál-nak Csévharasztot is. 

Hiba esetén is a Kövál-nak kell jelezni. Januártól a számlán nem Kövál lesz, hanem Daköv. 

 

Fodor Imre képviselő: Vasad, hogyan oldotta meg a vízmű kérdését? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző:  A Daköv-nek alvállalkozója lett Vasad. Július 16. előtt 

Vasad létre hozta ezt a Kft-t, így bízik benne, hogy megkapják az üzemeltetési engedélyt. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Konkrét nyereséget hozott a vízmű? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az utóbbi időben egy minimális volt. Azt is úgy érte el, hogy a 

nagyobb javítások nem kerültek elvégzésre illetve a számlázással kapcsolatos kiadások 

zömmel a hivatalnál jelentkeztek. 

Másik változás, hogy szeptembertől a Kövál havonta fog számlázni. 
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B.) falunap 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a falunapi előkészületek megtörténtek. A 

program az interneten már olvasható. A Cséfe újságjában mindenki megkapta. Most 

sztárvendég nincsen, mivel szűkösek az anyagi keretek. 

 

Fodor Imre képviselő: A KOS bizottság miért nem lett meghívva a falunapi megbeszélésre? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A képviselő-testület döntött róla, hogy az önkormányzat 

szervezi a falunapot. A KOS bizottság feladat és hatáskörébe tartozik a pályázatok 

véleményezése, nem terjed ki a falunapi rendezvény szervezésére. Az előző évek 

hagyományai lettek folytatva a szervezés során. A sportnál túljelentkezés várható, mivel 8 

gyerek és 8 felnőtt csapat jelentkezett. Már minden le van egyeztetve, meg van szervezve. A 

színpad előtt egy nagyobb dobogó lesz, amin a birkózók, sportgimnasztikások, táncosok 

biztonságosan tudnak fellépni. Minden program az előző évi árszinten van. Jelentős 

támogatások érkeztek tárgyi formában. 

 

Fodor Imre képviselő: A bizottság azt sem tudta, hogy mikor van a megbeszélés, meg kellett 

volna hívni őket. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Képviselő-testületi ülésen egy komplett forgatókönyv ki 

lett osztva, de akkor nem volt jelen a képviselő úr.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Szépen rendbe tették a birkózók a szolgálati lakás egy részét. A 

környezetét is rendbe kellene tenni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az ingatlan tulajdonosa az önkormányzat, majd a 

közmunkások oda lesznek irányítva. A birkózókkal való megállapodás nem terjed ki a lakó 

épület környékére. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Parlagfű gyűjtés, hogy lett meghirdetve, mivel nem sokan 

tudtak róla. Komolyabb díjazást is kellene, jobban ösztönözné a gyerekeket. A templom kertet 

is le kellene kaszáltatni a hátsó részét pedig elegyengetni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Sajnos nincsen közmunkásunk. A templom területe nem 

önkormányzati. Javasolja, hogy az egyház beszéljen a Cséfé-vel erről a dologról, hiszen a 

Cséfe kap elég támogatást.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Az egyháznak is van költségvetése, gazdálkodja ki. Az 

önkormányzattól is kap támogatást az egyház ráadásul egyházi területről van szó, akkor mi 

köze van a Cséfé-nek hozzá? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A parlagfű gyűjtés meg lett hirdetve,addig lehet gyűjteni 

amíg nem virágzik. Eddig 85 e szálat gyűjtöttek össze. Tavaly a fődíj egy kerékpár volt, 
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valamint iskola táskák. Tombolát az is kap aki az elő 3 helyre nem jut be. Aki nem nyer a 

tombolán az kap egy-egy apró ajándékot, tehát minden gyűjtő kap valami ajándékot.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Közterület felügyelet eddig volt, most mi van vele, létezik 

még? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Új polgárőr törvény lett. Együttműködési megállapodást 

kell kidolgozni és a képviselő-testület majd dönt róla. 

 

Fodor Imre képviselő: Templomkertben a dobogó fölé kell egy fedél, volt róla szó, hogy be 

lesz fedve. Hol tart az ügy? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Emlékezteti képviselő urat, hogy felajánlotta segítségét 

megfelelő szakember küldésével, de azóta senki nem kereste meg árajánlattal. A következő 

ülésre árajánlatokat fog beszerezni. 

 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést bezárja.  

 

 

 

k.m.f. 

 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester         jegyző 

 

Hitelesítők: 

 

 

Naszvadi Sándorné      Fodor Imre 

 

    képviselők 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


